
Zápis z jednání komise místní části Žešov č. 4/2023
počet stran: 2

Datum konání: 17. 4. 2023, 18:00 – 18:35 hodin v budově hasičské zbrojnice, klubovna SK Žešov

Přítomni: Aleš  Koutný  st.,  Aleš  Koutný  ml.,  Miloš  Berka,  Martin  Hájek,  Zdeňka  Zelená,
Lukáš Vinter, Petra Zelená, Pavel Šmíd, Martin Vyplel,

Omluveni: 2

Hosté: 7 občanů Žešova

Program:
1. Zahájení
2. Administrativní záležitosti
3. Personální změna
4. Diskuze
5. Závěr

Ad 1/ Zahájení

V úvodu přivítal předseda komise přítomné členy, občany a seznámil je s programem. Na základě
přítomnosti komise je usnášeníschopná.

Ad 2/ Administrativní záležitosti
Stanovisko k zázemí fotbalového hřiště:
Dne 20.2.2023 se na jednání komise místní části Žešov řešilo zázemí fotbalového hřiště (viz zápis č.
2/2023 Ad 2/  Stanovisko k  zázemí  fotbalového  hřiště),  kde  bylo  třeba  ještě  dořešit  budoucího
správce daného zázemí.  Na základě toho byl členem komise místní části Žešov osloven jednatel
sportovního klubu Žešov (dále SK Žešov) o možnosti,  zda by SK Žešov dané zázemí převzal.
Jednatel SK Žešov souhlasí s výstavbou zázemí, bude nápomocen v případě potřeby, ale zázemí do
užívání SK Žešov převzít nechce. 
Dále byl na schůzi osloven i jeden ze členů tenisového klubu ohledně možného převzetí, ale i v
tomto případě to dopadlo se záporným stanoviskem.
Z důvodu, že žádný místní sportovní klub neprojevil zájem o převzetí daného zázemí do užívání,
tak sbor dobrovolných hasičů Žešov (dále SDH Žešov) nabídl, že pokud bude zájem je ochotno
dané zázemí převzat. 
Po diskuzi s přítomnými občany, kteří souhlasili,  aby SDH Žešov zázemí převzal, tak předseda
komise místní části Žešov vyzval ostatní členy, aby se o tom hlasovalo.
Hlasování: PRO: 9, PROTI: 0, ZDRŽEL: 0. 
Komise  souhlasí,   aby  po  výstavbě  daného  zázemí  SDH  Žešov  převzal  a  zodpovídal  za  jeho
užívání.

Ad 3/  Personální změna 
Předseda komise místní části Žešov obeznámil přítomné o žádosti ukončení paní Hany Rostové v
komisi místní části Žešov.



Ad 4/ Diskuze
V rámci diskuze nebyly vzneseny žádné požadavky.

Ad 5/ Závěr
Předseda poděkoval všem za účast na jednání a za vznesené podněty.

Zapsal: Aleš Koutný ml.

Schválil za komise místní části Žešov

předseda: Pavel Šmíd

místopředseda: Martin Vyplel


